
 
Številka: 031-6/2022 

      Datum: 22. 6. 2022 
 

Zapisnik 
9. seje Senata Univerze v Ljubljani, 

ki je potekala v torek, 21. 6. 2022, ob 14.00 uri 
 
 
 
 
 
Prisotni člani Senata UL: 
prof. dr. Gregor MAJDIČ, rektor UL, prof. dr. Matej BLENKUŠ, UL FA, prof. dr. Violeta BOKAN 
BOSILJKOV, UL FGG, izr. prof. dr. Mojca CIGLARIČ, UL FRI, prof. Tomaž GUBENŠEK, UL 
AGRFT, izr. prof. dr. Breda JAKOVAC STRAJN, UL VF, prof. dr. Damir KARPLJUK, UL FŠ, prof. 
dr. Tomaž KOŠIR, UL FMF, prof. dr. Irena MLINARIČ RAŠČAN, UL FFA, prof. Alen OŽBOLT, UL 
ALUO, prof. dr. Mirko PEČARIČ,  UL FU, prof. dr. Nataša POKLAR ULRIH, UL BF, prof. dr. Iztok 
PREZELJ, UL FDV, doc. dr. Liljana RIHTER, UL FSD, prof. dr. Mihael SEKAVČNIK, UL FS, prof. 
dr. Urška STANKOVIČ ELESINI, UL NTF, izr. prof. dr. Andrej STARC, UL ZF, prof. dr. Igor ŠVAB, 
UL MF, prof. dr. Metka TEKAVČIČ, UL EF, prof. dr. Marko TOPIČ, UL FE, prof. Marko VATOVEC, 
UL AG, , prof. dr. Janez VODIČAR, UL TEOF, izr. prof. dr. Janez VOGRINC, UL PEF, in študenti: 
Tanja KOBAL, UL BF, Rok KOFOL, UL FDV, Matevž KOPAČ, UL FMF, NEJC DONAVAL, UL 
FŠ, predsednik ŠS UL  - (27 senatorjev). 
 
Odsotni člani Senata UL:. izr. prof. dr. Peter VIDMAR, UL FPP, prof. dr. Peter GRILC, UL PF, prof. 
dr. Mojca SCHLAMBERGER BREZAR, UL FF, prof. dr. Andreja ŽGAJNAR GOTVAJN, UL FKKT 
in študenti: Jaka ROTMAN PRIMEC, UL FFA, Anžej Tomaž HVALA, UL EF, Luka MIHALIČ, UL 
FU - (7 senatorjev). 
 
Seje so se udeležili še:  
prof. dr. Ksenija Vidmar Horvat, prof. dr. Boštjan Markoli, prof. dr. Anton Ramšak, prof. mag. Matjaž 
Drevenšek– prorektorji UL; izr. prof. dr. Sašo Jerše, poobl. UL FF; prof. dr. Saša Zagorc, poobl. UL PF; 
prof. dr. Helena Prosen, poobl. UL FKKT; doc. dr. Jure Ahtik, namestnik predsednice KOD, prof. dr. 
Mateja Drnovšek, predsednica KDrŠ, prof. dr. Karmen Pižorn, namestnica predsednika KMŠ, prof. dr. 
Polona Jamnik, predsednica KDŠ, izr. prof. dr. Marko Kambič, namestnik predsednika Statutarne 
komisije, prof. dr. Aleš Obreza, predsednik HK; prof. dr. Emil Erjavec - predsednik UO UL, mag. Kristina 
Plavšak Krajnc - pomočnica rektorja za vodenje kabineta rektorja, mag. Bernarda Golob Hribar – 
svetovalka rektorja, Mihaela Bauman Podojsteršek - gl. tajnik, Alenka Golobič - rektorat UL; Damjana 
Vovk, NUK; prof. dr. Marina Dermastia, NIB; dr. Urša Opara Krašovec, VSS; prof. dr. Gregor Dolinar, 
dekan UL FE;  
 
Prisotni so bili tudi:  
Polonca Miklavc Valenčič, Staška Mrak Jamnik, Jasmina Balant, Ivanka Stritar, Danijela Kotnik, Darja 
Lisjak, Danijela Kotnik, Maša Hiti, Katarina Ivec– rektorat UL. 
 
 
 



 Ad 1.) Določitev dnevnega reda (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

 
Rektor je povedal, da so pri predlaganem dnevnem redu točke 2, 12, 13 in 14 zaprte za javnost.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 1.:  
Senat UL sprejme predlagani dnevni red 9. seje Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 2.) Potrditev zapisnika 8. seje Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
 
Ad 3.) Poročilo rektorja (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 

I. Predlog koledarja sej Senata UL (študijsko leto 2022/2023) 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 

1.  Določitev dnevnega reda 9. seje Senata UL  

2.  Potrditev zapisnika 8. seje Senata UL  

3.  Poročilo rektorja   

4.  Spremembe Statuta UL (izr. prof. dr. Marko Kambič) 

- Sprememba 94., 125. in 126. člena Statuta UL (uskladitev z ZUPŠ-1) 

- Sprememba 152. člena Statuta UL 

 

5.  Razprava o Pravilniku o upravljanju sredstev za stabilno financiranje znanstvenoraziskovalne 

dejavnosti UL in dogovor o korespondenčni seji (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

 

6.  Pravilnik o podeljevanju nagrad dr. Ane Mayer Kansky za odmevno doktorsko delo (prof. dr. 

Gregor Majdič, rektor) 

 

7.  Pravilnik članice o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in sodelavcev UL 

(prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

 

8.  Sprejem učnih načrtov kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti (doc. dr. Jure Ahtik, 

namestnik predsednice komisije) 

 

9.  Kadrovske zadeve (prof. dr. Gregor Majdič, rektor): 

- Imenovanje predstavnice študentov v Komisijo za razvoj knjižničnega sistema; 

- Zamenjava članice Komisije za razvoj knjižničnega sistema;  

- Imenovanje članov interdisciplinarnega doktorskega študijskega programa Statistika; 

- Imenovanje članov interdisciplinarnega doktorskega študijskega programa Varstvo 

okolja. 

 

10.  Poročilo Komisije za dodiplomski študij (prof. dr. Polona Jamnik, predsednica komisije)  

11.  Poročilo Komisije za magistrski študij (prof. dr. Andrej Kitanovski, predsednik komisije)  

12.  Poročilo Komisije za doktorski študij (prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica komisije)  

13.  Poročilo Komisije za podeljevanje častnih nazivov in nagrad (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  

14.  Poročilo Habilitacijske komisije UL in volitve rednih profesorjev (prof. dr. Aleš Obreza, 
predsednik komisije) 

 

15.  Razno  



 
SKLEP št. 3.1.: 
Senat UL sprejme koledar sej Senata UL za študijsko leto 2022/2023, kot izhaja iz priloge tega sklepa. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

II. Poročilo rektorja 
 
Rektor je podal krajše poročilo glede mladih raziskovalcev. Na spletni strani UL je ustvarjen zavihek, kjer 
so objavljene vse informacije v zvezi s tem. Povedal je, da je bilo 7 mentorjev takšnih, ki niso ustrezali 
pogojem in so članice prosili za dopolnitev. Razpis naj bi bil objavljen 30. junija 2022, in sicer po objavi 
pravilnika ARRS. Ta trenutek je pravilnik na usklajevanju na ministrstvu. Več informacij o tem nimamo.  
 
Rektor je povedal, da je jutri (op. 22. 6. 2022) rok za oddajo vloge za projekt  Pilotni projekti za prenovo 
visokega šolstva za zelen in odporen prehod (NOO). Rektor se je zahvalil vsem sodelujočim za odlično 
pripravo zahtevnega projekta. Prof. dr. Metka Tekavčič je povedala, da želijo članice informacijo o tem, 
kaj je bilo pripravljeno po članicah za ta projekt, kaj je bilo odobreno in kaj ne ter informacijo o razrezu 
sredstev po članicah. Rektor je zagotovil, da bomo dali tabelo z zaprošenimi podatki na portal Sharepoint, 
in sicer na mesto, do katerega so dostopali pripravljavci vlog. 

SEZNANITEV: 
Senat UL se seznani s poročilom rektorja. 
 
Ad 4.) Spremembe Statuta UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor, in izr. prof. Marko Kambič,  
namestnik predsednika Statutarne komisije UL) 
 

I. PREDLOG SPREMEMBE 94., 125. in 126. ČLENA STATUTA UL (uskladitev z 
ZUPŠ-1) 

 
Izr. prof. dr. Marko Kambič je povedal, da je dne 5. 5. 2022 pričel veljati Zakon za urejanje položaja 
študentov (Uradni list RS, št. 54/22, v nadaljevanju ZUPŠ-1). ZUPŠ-1 v prvem odstavku 12. člena določa, 
da se v 70. členu Zakona o visokem šolstvu (Uradni list RS, št. 32/12, 40/12, 57/12, 109/12, 85/14, 
75/16, 61/17, 65/17, 175/20, 57/21, v nadaljevanju: ZViS) v četrtem odstavku besedo »živorojenega« 
nadomesti z besedo »rojenega«.  
 
Četrti odstavek 70. člena ZViS se po novem glasi: 
»Študentke matere, ki v času študija rodijo, in študenti, ki v času študija postanejo očetje, imajo pravico 
do podaljšanja študentskega statusa za eno leto za vsakega živorojenega rojenega otroka.« 
 
Beseda živorojeni se ponovi tudi v določilu četrtega odstavka 126. člena Statuta UL, ki določa: 
»Študentke matere, ki v času študija rodijo, in študenti, ki v času študija postanejo očetje, imajo pravico 
do podaljšanja študentskega statusa za eno leto za vsakega živorojenega otroka.« 
 
Izr. prof. dr. Marko Kambič je predstavil predlog sprememb členov Statuta UL: 

- Četrti odstavek 126. člena Statuta UL se spremeni tako, da se glasi:  
»Študentke matere, ki v času študija rodijo, in študenti, ki v času študija postanejo očetje, imajo pravico 
do podaljšanja študentskega statusa za eno leto za vsakega rojenega otroka.« 

- Naslov in prvi odstavek 94. člena Statuta UL se spremenita tako, da se glasita:  
»Študenti s posebnimi potrebami in posebnim statusom  
94. člen  



Študent lahko v skladu z zakonom pridobi status študenta s posebnim statusom ali status študenta s 
posebnimi potrebami. Status pridobi študent s sklepom pristojnega organa članice na podlagi vloge v 
skladu s pravilnikom univerze, ki ga sprejme senat univerze.«  

- Drugi odstavek 125. člena Statuta UL se spremeni tako, da se glasi:  
»Izjemoma lahko študent zaprosi za vpis v višji letnik, če ima opravljene obvezne vsebine v skladu s 
študijskim programom in minimalni obseg kreditnih točk tekočega letnika ter ima izkazane upravičene 
razloge. Minimalni obseg kreditnih točk določa pravilnik članice in ne sme biti manjši od 40 kreditnih 
točk. Upravičeni razlogi so, npr.: starševstvo, daljša bolezen študenta, izjemne družinske in socialne 
okoliščine, priznan status osebe s posebnimi potrebami ali s posebnim statusom, aktivno sodelovanje na 
vrhunskih strokovnih, kulturnih in športnih prireditvah ter aktivno sodelovanje v organih univerze.«  

- Drugi odstavek 126. člena Statuta UL se spremeni tako, da se glasi:  
»O podaljšanju statusa iz upravičenih razlogov, kot so npr.: daljša bolezen, izjemne družinske in socialne 
okoliščine, starševstvo in status študenta s posebnimi potrebami ali s posebnim statusom, odloča komisija 
za študijske zadeve članice ali drug organ, določen s pravili članice.« 
 
Izr. prof. dr. Marko Kambič je povedal, da gre v tem primeru za spremembe Statuta UL zaradi uskladitve 
z zakonodajo, zato se postopek nadaljuje skladno s 193. členom Statuta UL. Navedeno pomeni, da se je 
predlog besedila sprememb Statuta UL posredoval neposredno v sprejem na Senat UL in Upravni odbor 
UL.  
 
Izr. prof. dr. Marko Kambič je povedal, da se je Statutarna komisija s spremembami Statuta UL strinjala 
na svoji 7. seji, dne 10. 6. 2022. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 4.1.: 
Senat UL sprejme spremembe 94., 125. in 126. Statuta UL (Uradni list RS, št. 4/17, 56/17, 56/17, 14/18, 
39/18, 57/18, 66/18, 10/19, 22/19, 36/19, 47/19, 82/20, 104/20, 168/20, 54/21, 97/21, 159/21, 
162/21, 163/21 - popr., 202/21, 39/22, 49/22 in 60/22) v skladu s predlogom Statutarne komisije 
Univerze v Ljubljani z dne 10. 6. 2022, ki je priloga tega sklepa.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

II. PREDLOG SPREMEMBE 152. ČLENA STATUTA UL 
 
Izr. prof. dr. Marko Kambič je povedal, da so prejeli predlog rektorja za spremembo 152. člena Statuta 
UL. Rektor je predlog posredoval na podlagi mnenja habilitacijske komisije UL (v nadaljevanju: HK UL). 
Predlog spremembe se nanaša na spremembo dosedanjega določila, ki predvideva seznanitev kandidata z 
negativnimi ocenami poročevalcev in negativnimi ocenami študentskega sveta v postopku izvolitve v 
naziv. 
 
Statut UL v petem odstavku 152. člena med drugim določa, da »članica seznani kandidata z negativnimi 
ocenami poročevalcev oziroma negativnim mnenjem študentskega sveta (v nadaljevanju: ŠS) oziroma ga 
na njegovo zahtevo seznani tudi s pozitivnimi ocenami in mnenjem«. Do vsebine negativnih ocen oziroma 
negativnega mnenja študentskega sveta se lahko kandidat opredeli v roku treh delovnih dni od prejema 
mnenja oziroma ocene. S pozitivno oceno ali/in s pozitivnim mnenjem se torej kandidata seznani le, če 
kandidat tako zahteva. 
 
Predlog je bil, da se navedena določba spremeni tako, da se kandidata vsakokrat seznani tako z negativnim kot 
tudi s pozitivnim mnenjem ŠS, s pozitivnimi ocenami poročevalcev pa le na njegovo zahtevo, tako kot že sedaj 
določa veljavna določba 152. člena Statuta UL. HK UL namreč v praksi pri pregledu vlog v postopku 



imenovanja v naziv opaža, da je mnenje ŠS v več primerih zelo analitično pripravljen dokument o 
pedagoškem delu kandidata za izvolitev v pedagoški naziv. Ne glede na končno pozitivno ali negativno 
oceno vsebuje pohvale, kritike in predloge za izboljšanje pedagoškega dela v prihodnje. HK UL navaja 
primer ocene, ki je sicer pozitivna, vendar s komentarjem, da bo v primeru, da se določene zadeve ne 
izboljšajo, naslednje mnenje negativno. Glede na trenutno ureditev, po kateri se z vsebino pozitivnega 
mnenja študentskega sveta seznanijo le člani HK UL in člani senata članice oziroma senata UL, sami 
kandidati pa ne, veliko koristnih informacij in komentarjev do vseh ustreznih naslovnikov pravzaprav ne 
pride. Res je, da samo študentsko mnenje, podano v postopku izvolitve, ni namenjeno kandidatu, pač pa 
organom, ki odločajo v postopku, vendar bi predlagana sprememba 152. člena lahko pripomogla k 
boljšemu pedagoškemu delu kandidatov, kar ni v nasprotju z namenom 5. odstavka 152. člena. 
 
Sprememba Statuta UL in na podlagi slednje tudi sprememba 26. člena Meril za volitve v nazive 
visokošolskih učiteljev, znanstvenih delavcev ter sodelavcev Univerze v Ljubljani, bi prispevala k dvigu 
kakovosti pedagoškega dela na UL in zmanjšala težave pri habilitaciji kandidatov v pedagoške nazive, v 
ničemer pa ne bi okrnila pravic kandidatov, niti pretirano obremenila dela pristojnih služb. 
 
Na seji Statutarne komisije UL pa je bilo dodatno predlagano tudi, da se spremeni rok, v katerem se mora 
kandidat opredeliti do vsebine negativnih ocen in bi po predlogu Statutarne komisije namesto dosedanjih 
treh delovnih dni znašal deset delovnih dni.  
 
Predlog spremembe petega odstavka 152. člena Statuta UL: 
V Statutu Univerze v Ljubljani (Uradni list RS, št. 4/17, 56/17, 56/17, 14/18, 39/18, 57/18, 66/18, 10/19, 
22/19, 36/19, 47/19, 82/20, 104/20, 168/20, 54/21, 97/21, 159/21, 162/21, 163/21 - popr., 202/21, 
39/22, 49/22 in 60/22) se spremeni peti odstavek 152. člen tako, da se po novem glasi: 
»Članica kandidata seznani z negativnimi ocenami poročevalcev ter na njegovo zahtevo tudi s pozitivnimi 
ocenami poročevalcev. Ob seznanitvi kandidata se iz dokumentacije odstranijo imena poročevalcev in 
drugi podatki, iz katerih bi bilo mogoče sklepati, kdo so poročevalci. Vsakega kandidata se seznani tudi s 
pozitivnim ali negativnim mnenjem študentskega sveta. Seznanitev se mu posreduje na e-naslov, ki mu ga 
dodeli delodajalec, oziroma v primeru kandidatov, ki niso zaposleni na univerzi, na e-naslov, ki ga kandidat 
navede v vlogi. Kandidat se lahko v roku desetih delovnih dni od prejema opredeli do vsebine negativnih 
ocen oziroma negativnega mnenja študentskega sveta.« 
 
Izr. prof. dr. Marko Kambič je povedal, da gre v tem primeru za manjšo spremembo Statuta UL, zato se 
postopek nadaljuje skladno s 190. členom Statuta UL. Navedeno pomeni, da bodo imeli članice in ŠS UL 
15 delovnih dni časa, da na predlog sprememb pošljejo svoje pripombe v amandmajski obliki. 
 
Statutarna komisija se je s spremembo Statuta UL strinjala na svoji 7. seji, dne 10. 6. 2022. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 4.2.: 
Senat UL sprejme predlog spremembe petega odstavka 152. člena Statuta Univerze v Ljubljani (Uradni 
list RS, št. 4/17, 56/17, 56/17, 14/18, 39/18, 57/18, 66/18, 10/19, 22/19, 36/19, 47/19, 82/20, 104/20, 
168/20, 54/21, 97/21, 159/21, 162/21, 163/21 - popr., 202/21, 39/22, 49/22 in 60/22), v skladu s 
predlogom Statutarne komisije Univerze v Ljubljani z dne 10. 6. 2022, ki je priloga tega sklepa. Postopek 
za spremembo Statuta UL se nadaljuje v skladu z določilom 190. člena Statuta UL. 
Rok za posredovanje pripomb v amandmajski obliki je 15. 7. 2022. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 



Ad 5.) Razprava o Pravilniku o upravljanju sredstev za stabilno financiranje 
znanstvenoraziskovalne dejavnosti UL in dogovor o korespondenčni seji (prof. dr. Gregor 
Majdič, rektor)  
 
Rektor je povedal, da nov Zakon o znanstvenoraziskovalni in inovacijski dejavnosti (ZZrID) 
prejemnikom stabilnega financiranja (torej tudi UL) nalaga sprejetje akta, v skladu s katerim bo prejemnik 
(UL) upravljal ta sredstva.  
Pravilnik za stabilno financiranje znanstvenoraziskovalne dejavnosti Univerze v Ljubljani (v nadaljevanju: 
Pravilnik) vsebuje določila o postopkih spremljanja izvajanja in vrednotenja obstoječih raziskovalnih 
programov; o ustanovitvi, preoblikovanju ali ukinitvi raziskovalnega programa; o načinu spremljanja 
sestave raziskovalnih programov in določitve vodje raziskovalnega programa; o finančnih elementih 
delovanja raziskovalnega programa; o zagotovitvi financiranja neprekinjenosti dela med posameznimi 
projekti; o izvedbi institucionalne samoevalvacije; spodbujanju starostne in spolne uravnoteženosti vodij 
raziskovalnih programov in nosilcev ključnih vodstvenih funkcij in izvajanju drugih strateških nalog 
Univerze v Ljubljani. Vse navedene vsebine kot obvezne sestavine akta prejemnika stabilnega financiranja 
predpisuje ZzrID. 
Predlog Pravilnika je bil poslan na članice, obravnavan je bil tudi na Komisiji za raziskovalno in razvojno 
dejavnost dne 9. 6. 2022 in na kolegiju dekanov dne 14. 6. 2022. Vodstvo UL je pripombe v največji možni 
meri upoštevalo. Dokument je s pravnega vidika pregledal tudi dekan Univerze v Ljubljani, Pravne 
fakultete, prof. dr. Grega Strban. 
Rektor je uvodoma (in tekom razprave) večkrat pojasnil, da bomo Pravilnik sproti evalvirali in ga (kot je 
določeno tudi v prehodnih določbah) tudi spremenili. Trenutno nas veže rok za sprejem (1. 7. 2022), zato 
je predlagal, da sprejmemo Pravilnik, kot je bil posredovan senatorjem za današnjo sejo. 
 
Rektor je odprl razpravo.  
 
V razpravi so senatorji podali določena vprašanja, mnenja, predloge dopolnitev predloga Pravilnika, in 
sicer: 

- Senatorka prof. dr. Violeta Bokan Bosiljkov, UL FGG je povedala, da je članica pisno poslala 
pripombe in da pričakujejo pisen odziv nanje. Zanimalo jo je, ali se bo v delu pristojnosti UL UO 
in Senata UL spreminjal Statut UL. Prof. dr. Emil Erjavec, predsednik UO UL je pojasnil, da 
Pravilnik ne posega v pristojnosti in odgovornosti UO UL in Senata UL, kot so že sedaj določene 
v Statutu UL.  

- Senatorka prof. dr. Metka Tekavčič, UL EF, je prosila za informacijo o programskih skupinah. 
Prorektor prof. dr. Anton Ramšak je pojasnil, da smo informacijo članicam že poslali, ker pa niso 
vsi senatorji s tem seznanjeni, bo prorektor informacijo poslal ponovno; 

- Na komentar senatorja prof. dr. Iztoka Prezlja, UL FDV, glede ureditve področnih podskupin je 
rektor pojasnil, da bo UL sprejela metodologijo, v kateri bo natančno opredelila tudi področne 
podskupine; 

- Na komentar senatorja prof. dr. Marka Topiča, UL FE, glede pristojnosti KRP in možnosti 
ustanovitve znanstvenega sveta, je rektor pojasnil, da smo (in bomo) razmišljali tudi o ustanovitvi 
znanstvenega sveta, v katerega bi imenovali npr. člane EUTOPIE (mednarodna zasedba). Glede 
ocenjevanja je prof. dr. Emil Erjavec pojasnil, da ARRS ne bo ocenjeval programskih skupin, 
temveč institucijo, medtem ko je vrednotenje raziskovalnih programov na UL v pristojnosti UL; 

- Predstavnica sindikata VSS, znan. svet. dr. Urša Opara Krašovec, je predlagala, da se definira del 
sredstev za premostitveni sklad na ravni UL in da se na vse članice razporedi določen % sredstev, 
zbranih na univerzitetni ravni. Navedeno bi pomagalo tudi v postopku odpravljanja veriženja 
pogodb. Rektor je pojasnil, da je na UL že sprejet pravilnik o premostitvenem skladu in da bo UL 
delovala tudi v prihodnje v skladu z njim; 



- Izr. prof. dr. Janez Vogrinc, UL PEF, je vprašal, ali lahko sredstva, ki so namenjena za 
infrastrukturo, uporabijo za plačo. Rektor je pojasnil, da Uredba o financiranju 
znanstvenoraziskovalne dejavnosti iz proračuna Republike Slovenije to omogoča, pri čemer je 
treba upoštevari razmerja med posameznimi proračunskimi postavkami; 

- Na komentar senatorja prof. dr. Iztoka Prezlja, UL FDV, da bi pri preoblikovanju raziskovalnih 
programov poleg združitve in razdružitve kot tretjo možnost predvideli tudi vsebinsko okrepitev 
raziskovalnega programa, je rektor pojasnil, da osnutek splošnega akta ARRS predvideva samo 
prva dva načina preoblikovanja; 

- Rektor je glede ukinitve raziskovalnega programa na predlog članice pojasnil, da so mišljeni pimeri, 
ko članica ugotovi, da ne želi imeti raziskovalnega programa, hkrati pa ne želi čakati na iztek 6-
letnega obdobja. Članica bo le predlagala ukinitev, o tem bo odločal Senat UL, kar je zadostna 
varovalka za preprečitev možnih zlorab; 

- Predstavnica sindikata VSS, znan. svet. dr. Urša Opara Krašovec, je predlagala, da UL razreši vse 
vodje raziskovalnih programov in na novo imenuje vodje. Rektor je pojasnila, da prehodne 
določbe Pravilnika določajo, da obstoječi vodje še naprej vodijo raziskovalne programe; 

- Na vprašanje senatorjev, ali se lahko začasno zamenja vodjo raziskovalnega programa, je rektor 
pojasnil, da se lahko to stori na podlagi pooblastila; 

- Na vprašanje senatorjev, kako se bo v praksi upoštevala starostna in spolna uravnoteženost, je 
rektor pojasnil, da je odličnost na prvem mestu, uravnoteženost upoštevamo, če imamo več 
odličnih kandidatov; 

- Izr. prof. dr. Janez Vogrinc, UL PEF, je omenil, da se mu zdi rok 18 mesecev za pripravo 
metodologije predolg, še posebej, ker gredo v vmesnem času dodatna sredstva obstoječim 
programom, kar ne omogoča napredka (nekaterih) članic. Rektor je pojasnil, da je 18 mesecev 
skrajni rok za pripravo, septembra 2022 bo oblikovana delovna skupina za pripravo metodologije, 
želja je, da se jo pripravi do konca leta 2022; 

- Na komentar prof. Alena Ožbolta, UL ALUO, da umetniških področij ni v Pravilniku, je rektor 
pojasnil, da je podlaga za sprejem Pravilnika ZZRID, ki ne vsebuje določil o umetniškem področju 
oz. disciplinah. Prof. dr. Matej Blenkuš, UL FA, je dodal, da bi se moral spremeniti zakon oziroma 
podzakonski akt ARRS, da bi bilo področje umetnosti upoštevano, na podlagi tega pa bi morala 
UL po umestitvi umetniških disciplin v to področje dopolniti Pravilnik. 

 
Predlogi dopolnitev Pravilnika, za katere so se senatorji strinjali, da jih upoštevamo, so razvidni iz 
dokumenta, ki je priložen temu zapisniku.  
 
Ker so nekateri senatorji izrazili željo, da se o Pravilniku odloča na seji, ki bi potekala prek zooma, je 
rektor dal na glasovanje nasledni sklep: 
 
SKLEP št. 5: 
Senat UL se strinja, da o Pravilniku o stabilnem financiranju znanstvenoiraziskovalne dejavnost UL odloča 
na korespodenčni seji. 
Sklep je bil sprejet (1 PROTI, 26 ZA). 
 
Rektor je senatorjem povedal, da bo korespondenčna seja, na kateri bodo senatorji odločali o sprejemu 
Pravilnika, sklicana po obravnavi pravilnika na Statutarni komisiji UL in na Komisiji za sistem financiranja.  
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja z osnutkom Pravilnika o stabilnem financiranju znanstvenoraziskovalne dejavnosti 
UL. 
 



Ad 6.) Pravilnik o podeljevanju nagrad dr. Ane Mayer Kansky za odmevno doktorsko delo (prof. 
dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Rektor je povedal, da smo na podlagi tretjega odstavka 5. člena Pravilnika o priznanjih Univerze v 
Ljubljani pripravili predlog Pravilnika o podeljevanju nagrad dr. Ane Mayer Kansky za odmevno 
doktorsko delo.  
 
Predlog pravilnika je bil poslan v pregled in dopolnitev članicam UL. Odziv na predlog je poslalo 14 
članic, od tega 9 članic na pravilnik ni imelo nobene pripombe. Pravilnik je na 5. seji 17. maja 2022 
obravnavala Komisija za doktorski študij UL in se opredelila do vsakega predloga članic posebej in jih 
večino upoštevala. Po obravnavi je sklenila predlog pravilnika posredovati v nadaljnjo obravnavo 
pristojnim organom. 
 
Statutarna komisija se je s pravilnikom strinjala na svoji 7. seji, dne 10. 6. 2022. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 6: 
Senat UL sprejme Pravilnik o podeljevanju nagrad dr. Ane Mayer Kansky za odmevno doktorsko delo, 
kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 7.) Pravilniki članic o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in sodelavcev 
Univerze v Ljubljani (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  
 
Rektor je povedal, da je Senat UL dne 21.12.2021 obravnaval dopolnitve Pravilnika o delovni in pedagoški 
obveznosti visokošolskih učiteljev in sodelavcev Univerze v Ljubljani (v nadaljevanju: Pravilnik UL) ter 
sprejel čistopis Pravilnika. Skladno s končnimi določbami, morajo članice svoje pravilnike uskladiti z 
določbami Pravilnika ter jih predložiti rektorju v potrditev. Tokrat smo usklajen pravilnik prejeli od članice 
UL FE. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 7.1.: 
Senat UL daje soglasje k Pravilniku o delovni in pedagoški obveznosti visokošolskih učiteljev in 
sodelavcev na Fakulteti za elektrotehniko Univerze v Ljubljani. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 8.) Sprejem učnih načrtov kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti (doc. dr. Jure Ahtik, 
namestnik predsednice komisije) 
 
Doc. dr. Jure Ahtik, namestnik predsednice komisije, je podal krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, ki je 
bilo posredovano na sejo. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednja sklepa: 
 
SKLEP št. 8.1: 
Senat UL sprejme učni načrt kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti Bridž.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 



SKLEP št. 8.2: 
Senat UL sprejme učni načrt kreditno ovrednotene obštudijske dejavnosti Prostovoljna učna pomoč. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Rektor je povedal, da so glede obštudijske dejavnosti, predvsem glede bridža, imeli debato na kolegiju 
rektorja. Povedal je, da se bodo stvari na področju obštudijske dejavnosti v naslednjih dveh ali treh letih 
malo spremenile, in sicer se bodo postavila nova merila za obštudijsko dejavnost. Zaeenkrat se zadeve 
ohranijo na tak način, kot potekajo, kasneje pa se bodo skladno s smernicami EU (v povezavi s področjem 
mikrokreditov) ta področja precej spreminjala. 
 
Ad 9.) Kadrovske zadeve (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  
 
I. Imenovanje predstavnice študentov v Komisijo za razvoj knjižničnega sistema 
 
Študentski svet Univerze v Ljubljani je v skladu z 37. členom Poslovnika Študentskega sveta Univerze v 
Ljubljani (POŠSUL – 3, velja od 23. 3. 2021, s spremembo) na svoji 2. redni seji dne 8.4. 2022 sklenil 
Senatu UL v imenovanje predlagati navedenega predstavnika študentov.  
 
Dosedanji predstavnik študentov je podal svoj odstop. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 9.1.: 
Senat UL imenuje Laro Potočnik z UL FF za članico iz vrst študentov v Komisijo za razvoj knjižničnega 
sistema v skladu s predlogom ŠS UL. Mandat predstavnice se prične z imenovanjem in traja 1 leto.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
II. Zamenjava članice Komisije za razvoj knjižničnega sistema 
 
Z NUK smo prejeli predlog za zamenjavo članice Komisije za razvoj knjižničnega sistema. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 9.2.: 
Senat UL sprejme predlog NUK, da se za člana Komisije za razvoj knjižničnega sistema namesto dr. 
Melite Ambrožič imenuje Natašo Knap, in sicer do konca mandatnega obdobja komisije. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Prof. dr. Iztok Prezelj je povedal, da želijo tudi z UL FDV predlagati članico v to komisijo. Rektor je 
odgovoril, da bo preveril, ali je to možno, in jim sporočil.  
 
III. Imenovanje članov interdisciplinarnega doktorskega študijskega programa Statistika 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 9.3.: 
Senat UL na podlagi 52. in 53. člena Statuta Univerze v Ljubljani imenuje Programski svet 
interdisciplinarnega doktorskega programa Statistika za novo mandatno obdobje v sestavi: 
 
1. izr. prof. dr. Damijana Kastelec, UL BF 



2. prof. dr. Miroslav Verbič, UL EF 
3. izr. prof. dr. Katja Lozar Manfreda, UL FDV 
4. prof. dr. Gregor Dolinar, UL FE 
5. izr. prof. dr. Mihael Perman, UL FMF 
6. izr. prof. dr. Gregor Sočan, UL FF 
7. prof. dr. Maja Pohar Perme, UL MF 
 
Obrazložitev: 
Programski svet interdisciplinarnega doktorskega programa Statistika ima 7 članov: po enega predstavnika 
Biotehniške fakultete, Ekonomske fakultete, Fakultete za družbene vede, Fakultete za elektrotehniko, 
Fakultete za matematiko in fiziko, Filozofske fakultete ter Medicinske fakultete.  
Mandatna doba traja štiri leta, od 3. 7. 2022 do 2. 7. 2026. Po poteku mandata Programski svet še naprej 
opravlja naloge do konstituiranja novega Programskega sveta, ki ga imenuje Senat Univerze v Ljubljani. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
IV. Imenovanje članov interdisciplinarnega doktorskega študijskega programa Varstvo okolja 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 9.4.: 
Senat UL na podlagi 52. in 53. člena Statuta Univerze v Ljubljani imenuje Programski svet 
interdisciplinarnega doktorskega programa Varstvo okolja za novo mandatno obdobje v sestavi: 
 
1. prof. dr. Mihael Jožef Toman, UL BF 
2. prof. dr. Andreja Cirman, UL EF 
3. izr. prof. dr. Matjaž Uršič, UL FDV 
4. izr. prof. dr. Nataša Atanasova, UL FGG 
5. prof. dr. Andreja Žgajnar Gotvajn, UL FKKT 
6. izr. prof. dr. Daniel Svenšek, UL FMF 
7. izr. prof. dr. Oliver Bajt, UL FPP 
8. izr. prof. dr. Ciril Arkar, UL FS 
9. izr. prof. dr. Katja Vintar Mally, UL FF 
10. doc. dr. Andreja Kukec, UL MF 
11. prof. dr. Nina Zupančič, UL NTF 
12. prof. dr. Vasilka Sancin, UL PF 
13. prof. dr. Martin Dobeic, UL VF. 
 
Obrazložitev: 
Programski svet interdisciplinarnega doktorskega programa Varstvo okolja ima 13 članov: po enega 
predstavnika Biotehniške fakultete, Ekonomske fakultete, Fakultete za družbene vede, Fakultete za 
gradbeništvo in geodezijo, Fakultete za kemijo in kemijsko tehnologijo, Fakultete za matematiko in fiziko, 
Fakultete za pomorstvo in promet, Fakultete za strojništvo, Filozofske fakultete, Medicinske fakultete, 
Naravoslovnotehniške fakultete, Pravne fakultete in Veterinarske fakultete. Mandatna doba traja štiri leta, 
od 28. 9. 2022 do 27. 9. 2026. Po poteku mandata Programski svet še naprej opravlja naloge do 
konstituiranja novega Programskega sveta, ki ga imenuje Senat Univerze v Ljubljani. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 10.) Poročilo Komisije za dodiplomski študij (prof. dr. Polona Jamnik, predsednica) 
 



Prof. dr. Polona Jamnik, predsednica komisije, je podala krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo 
posredovano na sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s Poročilom o delu Komisije za dodiplomski študij UL 4. redne seje z dne 5. 4. 2022, 
5. redne seje z dne 7. 6. 2022 in 1. izredne seje z dne 14. 6. 2022 in sprejetimi sklepi na podlagi pooblastila 
Senata UL. 
 
Obrazložitev: 
Predlog sklepa 1. izredne seje KDŠ z dne 14. 6. 2022:  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
1SKLEP št. 10.1.: 
Senat UL sprejme na predlog Komisije za dodiplomski študij predlog Univerze v Ljubljani Teološke 
fakultete za akreditacijo prvostopenjskega univerzitetnega študijskega programa Človek in medosebni odnosi. 
Za izvedbo študijskega programa je odgovorna članica v okviru obstoječih sredstev za študijsko dejavnost 
ali drugih lastnih sredstev.  
Predlog se posreduje v obravnavo na NAKVIS. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 11.) Poročilo Komisije za magistrski študij (prof. dr. Karmen Pižorn, namestnica predsednika) 
 
Prof. dr. Karmen Pižorn, namestnica predsednika komisije, je podala krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, 
ki je bilo posredovano na sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s Poročilom o delu Komisije za magistrski študij s 4. seje z dne 9. 6. 2022 ter 
sprejetimi sklepi na podlagi pooblastila Senata UL. 
 
Ad 12.) Poročilo Komisije za doktorski študij (prof. dr. Mateja Drnovšek, predsednica) 
 
Ad 13.) Poročilo Komisije za podeljevanje častnih nazivov in nagrad (prof. dr. Gregor Majdič, 
rektor in predsednik komisije) 
 
Ad 14.) Volitve rednih profesorjev in poročilo o delu Habilitacijske komisije  (prof. dr. Aleš 
Obreza, predsednik) 
 
 
Ad 15.) Razno (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 

- Prof. Marko Vatovec je vprašal, kaj se dogaja z umetniškim doktoratom? Povedal je, da nimajo 
informacij glede tega. 
Rektor je odgovoril, da je postopek akreditacije vezan na Zakon o znanstvenih in strokovnih nazivih, 
ki je v postopku sprejemanja oz. spremninjanja.  Dodal je, da je na to temo govoril tudi z direktorjem 
NAKVIS-a in dogovorila sta se, da predlog za akreditacija ostane do jeseni na NAKVIS. Do takrat 
pa bomo videli, kaj se bo zgodilo oz. dogajalo z omenjenim zakonom.  

 

 
1 Predlog za akreditacijo navedenega programa je na vpogled v Univerzitetni službi za 1. in 2. stopnjo. 



- Prof. dr. Helena Prosen je postavila vprašanje glede SAP. Zanimalo jo je glede sistema nadomeščanja 
odgovornih oseb, ki potrjujejo račune, naročilnice, … Po poizvedovanju so izvedeli, da je ta sistem 
vezan na potrjevanje na rektoratu. Ali prav razume, če so prej imele članice avtonomijo, da je dekan 
oz. druga odgovorna oseba sama določila osebo za nadomeščanje v času odsotnosti, bo treba sedaj 
to javljati na rektorat? 
Glavni tajnik UL je odgovorila, da se avtorizacije dodeljujejo prek ene osebe, ker SAP tako deluje, 
da ne mora vsak dodeljevati dostopov in dostopati do vsebin. To, da ne bi mogli za čas odsotnosti 
pooblastiti sami druge osebe, ne drži. Dodala je, da na rektoratu to deluje, bomo pa preverili zakaj 
bi bil to problem na članicah.  
Predsednik UO UL je povedal, da je možnost nadomeščanja vgrajena v sistem.  

 
- Prof. dr. Marko Topič je glede podelitev doktoratov na Kongresnem trgu  povedal, da so prejete 

informacije glede tega dogodka zelo skope in da so mentorji navodila prejeli šele dva dneva nazaj. 
Zanima ga, kako bo v eni uri podeljenih 170 doktoratov. Meni, da je to dogodek, ki bi si zaslužil več 
pozornosti. Upa, da je dogodek dobro piar podprt in da so mediji o tem dogodku dobro obveščeni.   
Rektor je odgovoril, da se je dekane ves čas obveščalo o tem dogodku. Podrobna navodila so dekani 
prejeli že dva meseca nazaj. Povedal je, da je dogodek dobro pripravljen in da je vse pod kontrolo. 
Je pa res, da bo dogodek drugačen kot prejšnja leta, a zato nič manj slavnosten.  

 
Seja je bila zaključena ob 16.45 uri.  
 
Zapisali: Alenka Golobič, univ. dipl. prav, in Teja Velkavrh, univ. dipl. prav.  
 

 
Mihaela Bauman Podojsteršek 
Glavni tajnik UL 

Prof. dr. Gregor Majdič 
Rektor UL 

 
 


